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The Ark Encounter is a one-of-a-kind historically themed attraction. In an entertaining, educational, and immersive way, it presents a number of historical events centered on a full-size, all-wood Ark. Get on board with us to build this incredible Ark designed to remind the world of God's judgment on sin and to proclaim the life-changing, soul-saving gospel of Jesus Christ.
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I noticed the design of the Ark has a wooden sail. As far as I know the Bible doesn’t specifically say that it did or didn’t have one. My only concern with the sail is that it gives the message that Noah guided the Ark through the treacherous waters. Obviously that would have been humanly impossible! Certainly God’s angels were there guiding the Ark or it would have undoubtedly sank. I would skip the sail and have an exhibit about how God guided and protected the Ark instead. God Bless.

Feedback would be appreciated

Thank you for contacting Answers in Genesis with your observations. Let’s work through your comments to clear up a few misunderstandings.

I noticed the design of the Ark has a wooden sail. As far as I know the Bible doesn’t specifically say that it did or didn’t have one.

It’s true that the Bible doesn’t specifically say whether or not the Ark had a sail. Here are the instructions given to Noah preserved in God’s Word for us:

Make yourself an ark of gopherwood; make rooms in the ark, and cover it inside and outside with pitch. And this is how you shall make it: The length of the ark shall be three hundred cubits, its width fifty cubits, and its height thirty cubits. You shall make a window for the ark, and you shall finish it to a cubit from above; and set the door of the ark in its side. You shall make it with lower, second, and third decks. (Genesis 6:14–16)

Since the Bible does not give us detailed blueprints for the structure, we are left to speculate on how it may have looked. Throughout the years, the Ark has been depicted in various ways. One of the more popular portrayals is the box-shaped Ark based on the dimensions in Scripture. But as we have previously explained, this is not a necessary conclusion. Our Ark design is based on the biblical data and extensive research into ancient shipbuilding.

My only concern with the sail is that it gives the message that Noah guided the Ark through the treacherous waters.

The “sail” on our Ark is a rigid wooden structure rather than a traditional sail that can be moved for propulsion purposes. Rather than calling it a “sail,” it would be more accurate to call it a stem post projection or a bow fin. This design is reminiscent of many ancient ships.1
A bow fin would have served as an obstruction to the wind, pushing the bow away from the wind and into the waves, which would prevent the Ark from capsizing. In tandem with the bow fin, a “stern projection” would have reduced the swaying of the Ark’s stern, thus preventing the Ark from being pushed side-on by the wind. So these additional structures on the top of the Ark were designed to provide stability instead of giving Noah the ability to steer it through the waters.

Obviously [guiding the Ark] would have been humanly impossible!

If the “sail” were a traditional sail used for propulsion (or perhaps even steering), then we would agree that it would have been virtually impossible for a human crew to guide a ship through cataclysmic waters for months on end. But the Ark was not built to be a ship to travel from one point to the next. It was designed to stay afloat during the Flood, so navigation may have been of limited concern.

Certainly God’s angels were there guiding the Ark or it would have undoubtedly sank.

Scripture does not tell us what all of the holy and fallen angels were doing at the time of the Flood, but since every living human was on board the Ark, I have little doubt that spiritual forces were focused on Noah and his family.2 However, it would be wise to be cautious in saying what the angels were doing at that time since God has not revealed that information to us.

Furthermore, why assume that the Ark would have sunk if angels weren’t guiding it? It would be safer to trust that God could have given Noah instructions to build an Ark that was able to survive for the duration of the Flood. God is fully capable of giving man instructions and empowering them to accomplish the tasks He called them to do, and we know that Noah was faithful to do all that God commanded him (Genesis 6:22).

I would skip the sail and have an exhibit about how God guided and protected the Ark instead. God Bless.

We are not dogmatic about how the Ark looked—maybe it didn’t have a bow fin—but our design is consistent with the limited biblical details of the original Ark and research into the historical details of other ancient ships.

We will certainly include an exhibit about how God protected Noah and his family. As a result of this divine preservation, Jesus Christ, the “last Adam,” was able to become a descendant of the first Adam (and Noah too) so that He could be “the Lamb of God who takes away the sin of the world” (John 1:29).

Noah and his family were physically spared from the divine judgment that fell on the world because they were in the Ark—the only means of physical salvation for any land dwelling creature at the time. In a similar manner, the only way to be spared from God’s wrath and the eternal consequences for our rebellion against Him is to be “in Christ.” Only those who turn from their sin (repent) and place their faith in the risen Lord and Savior will be forgiven of their sin and dwell eternally with their Creator (Romans 10:9).

Footnotes

1. Tim Lovett, “Proposed Hull Form,” http://www.worldwideflood.com/ark/hull_form/prop_hull_form.htm. See also Larry Pierce, “The large ships of antiquity,” http://www.answersingenesis.org/articles/cm/v22/n3/ships.Back
2. We should refrain from saying that angels “certainly” guided the Ark since the infallible account of this event, the Bible, does not reveal this information. God’s Word clearly speaks of the reality of our battle against the “spiritual hosts of wickedness in the heavenly places” (Ephesians 6:12), but it can be dangerous to either underestimate or overemphasize the amount of interaction between the supernatural and natural realms. For example, some Christians tend to think that angels and demons have virtually no role to play in this world while others act as if almost everything that happens is a result of angelic or demonic activity. The truth is likely somewhere between those two positions.
When we interpret Scripture, we need to be careful not to ignore the supernatural elements described in the text, and we must also resist the temptation to say what angels and demons were doing when the Bible is silent on the issue. We readily admit that the Bible does not tell us whether or not the Ark had a bow fin, so our design should be understood as portraying what could have been rather than a claim about how it actually looked. Back
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 方舟邂逅
方舟相逢是一对的一类历史主题景点。在娱乐，教育，和身临其境的方式，它提出了一些历史事件集中在一个全尺寸，全木方舟在船上与我们建立这个令人难以置信的方舟，旨在提醒世人，神对罪的审判，并宣布改变生活，拯救灵魂耶稣基督的福音。
首页
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捐赠
我注意到方舟的设计有木帆。据我知道“圣经”，具体不说，它做了或没有一个。与帆我唯一担心的是，它给的消息，诺亚方舟引导通过危险的海域。显然，这将是人类不可能！当然，上帝的天使在那里指导方舟否则会无疑已经沉没。我会跳过帆，和神如何引导和保护的方舟，而不是有一个展览。上帝保佑。
反馈，将不胜感激
谢谢你的观察答案在创世记联系。让我们携手，通过您的意见，澄清一些误解。
我注意到方舟的设计有木帆。据我知道“圣经”，具体不说，它做了或没有一个。
“圣经”是真实的，具体不说是否有方舟起航。这里是诺亚在神的话语为我们保存的指示：
使自己更一柜歌斐木;方舟客房，覆盖内外间距。这是你应当如何：方舟的长度应为三百肘，宽五十肘，高三十肘。你要作一个窗口的约柜，将完成从上述一肘;设置的约柜在其一侧的门。你要作它与较低，第二和第三的甲板。 （创世记6:14-16）
由于“圣经”并没有给我们详细的结构蓝图，我们留下来揣测它可能看起来。这些年来，方舟被描绘的各种方式。其中一个比较流行的描绘是箱形方舟，根据圣经中的尺寸。但是，正如我们前面所解释的，这不是一个必要的结论。我们的设计是基于方舟上的的圣经数据和广泛研究古代造船。
与帆我唯一担心的是，它给的消息，诺亚方舟引导通过危险的海域。
我们的方舟“帆”是一个刚性的木结构而不是传统的可移动的帆推进用途。与其称这是一个“帆”，这将是更准确的称呼它干后突起或者弓鳍。这样的设计让人想起许多古老的船.1

弓鳍曾担任风的障碍物，推弓远离风入波，这将防止倾覆方舟。随着弓鳍，一个“严厉投影”会减少摇曳方舟的船尾，从而防止风侧推的方舟。因此，这些额外的方舟的顶部结构设计提供稳定，而不是给诺亚的能力，引导其通过该水域。
显然指导方舟]本来人类是不可能的！
如果“帆”是一个传统的帆​​，用于推进（甚至转向），那么我们会同意，这本来是几乎不可能为人类的船员引导灾难性水域的船舶通过几个月就结束。但方舟建造的船舶从一个点到下一个旅游。它的目的是留在洪水中漂浮，所以导航可能已被有限的关注。
当然，上帝的天使在那里指导方舟否则会无疑已经沉没。
圣经没有告诉我们所有的神圣和堕落天使在做的时候，洪水，但由于每一个活生生的人登上方舟，我毫不怀疑，精神力量都集中在挪亚和他的家庭.2 ，这将是明智谨慎地说什么天使神起当时做没有透露给我们的信息。
此外，为什么假设如果天使没有引导它，就会沉没的方舟呢？相信上帝给诺亚的指示建造方舟，能够生存下来的洪水持续时间会更安全。上帝是完全有能力给男人指令，使他们能够完成的任务，他呼吁他们做的，我们知道挪亚是忠实凡神所吩咐他（创世记6:22）。
我会跳过帆，和神如何引导和保护的方舟，而不是有一个展览。上帝保佑。
我们不是教条方舟看着如何，也许它没有弓鳍有限原方舟和其他古代船舶的历史细节研究圣经的细节，但我们的设计是一致的。
有关如何保护神诺亚和他的家人，我们肯定会包括一个展览。 “末后的亚当，耶稣基督，这个神圣的保存的结果，”能够成为第一个亚当的后裔（诺亚），他可能是“上帝的羔羊，谁剥夺了罪恶的世界“（约翰福音1:29）。
诺亚和他的家人身体免于下跌对世界的神的审判，因为他们在方舟任何土地居住在当时的生物物理得救的唯一手段。以类似的方式，只从神的忿怒和永恒的后果，我们反对他的叛乱来不遗余力的方式是“在基督里”只有那些谁打开他们的罪悔改，并把他们的信仰在复活的主，并救主将赦免他们的罪，永远住他们的“造物主”（罗马书10:9）。
脚注
1。蒂姆·洛维特建议“，船型，”http://www.worldwideflood.com/ark/hull_form/prop_hull_form.htm。拉里·皮尔斯，“古代的大型船舶，”http://www.answersingenesis.org/articles/cm/v22/n3/ships.Back

2。我们不应该说的天使“肯定”指导方舟，因为这一事件犯错的帐户，“圣经”，并没有透露此信息。神的话语清楚地谈到我们在天上“（以弗所书6:12）”精神主机的邪恶对抗的现实，但它可能是危险的低估或过分强调超自然和自然领域之间的交互量。例如，一些的基督徒倾向于认为天使和恶魔，而其他几乎没有发挥作用，在这个世界上几乎所发生的一切作为，如果是天使或恶魔活动的结果。事实很可能是这两个位置之间的某处。
当我们解释圣经，我们必须要小心，不要忽略了超自然的元素在文本中描述，我们也必须抵制诱惑，说什么天使和恶魔做当圣经在这个问题上保持沉默。我们愿意承认，圣经没有告诉我们是否方舟弓鳍，所以我们的设计应该被理解为描绘什么，本来它实际上看起来如何，而不是要求。后面
